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1.1 Terugblik afgelopen bestuursjaar 

Evenals in 2020  hebben wij vanwege de ook in 2021 geldende coronamaatregelen een 

beperkt aantal van de door ons geplande activiteiten kunnen laten plaatsvinden. Wij hopen 

en verwachten dat we in 2022 weer zonder belemmeringen aan onze hoofddoelstellingen 

“het faciliteren van ontmoeting in de wijk”  en “het behartigen van de gezamenlijke 

belangen van de wijkbewoners ” kunnen werken.  

 

1.2 Bestuurszaken en de ALV 

De in 2021 steeds wijzigende coronamaatregelen hebben ons gedwongen de Algemene 

Leden Vergadering, die wij bij voorkeur “live” hadden willen houden, een aantal keer naar 

voren te schuiven. Uiteindelijk hebben het besluit moeten nemen om begin juni toch op 

afstand via Teams te vergaderen. Voor deelname aan de vergadering ALV hadden zich 45 

deelnemers gemeld. Hiervan waren er uiteindelijk 32 deelnemers aanwezig.  

Tijdens de ALV hebben Joris Voncken en Maurice Dooijenburg zich gepresenteerd voor de 

opvolging van de vertrekkende bestuursleden Frank Boom en Marit Prins. Beide leden zijn 

met meerderheid van stemmen verkozen. 

Joris Voncken heeft in maart dit jaar te kennen gegeven dat hij vanwege zijn veranderde 

werksituatie niet langer in staat is zijn bestuursfunctie van secretaris naar behoren te 

kunnen uitoefenen en zijn taak vanaf de ALV 2022 te  willen beëindigen.  

 

1.3 Stand van zaken bouw wijk 

De oplevering door Volker Wessels  van de laatste wegdelen in de wijk aan de gemeente 

heeft plaatsgevonden. Daarmee is  rol van Volker Wessels in de wijk Sterrenberg is hiermee 

voltooid. Met de overdracht van de wegen naar de gemeente zijn er in onze wijk nog twee 

beheerders. De gemeente beheert de wegen en het direct daaraan gelegen groen. Abrona 

beheert de rest van het groen.  

De rol van de bewonersvereniging is toezichthouden op het naleven door de bewoners van 

hun rechten en plichten van die vastgelegd zijn in het oprichtingsstatuut van de  

Bewonersvereniging Sterrenberg. 

Ondanks dat de wijk is voltooid, is er een aanvraag voor de bouw van 18 sociale huur 

appartementen aan het bruggebouw gelegen aan Dierenriem. 

 

1.3  Wijkvisie 

De tijdens de ALV 2021 gepresenteerde en door de ALV geaccordeerde herziene wijkvisie is 

in de loop van 2021 vertaald naar het strategisch plan wijkvisie Sterrenberg. Ook hierbij zijn 

de in de wijkvisie gehanteerde thema’s (Ontmoeten faciliteren; Sociale cohesie & veiligheid; 

Goede, schone & groene leefomgeving; Transparantie & communicatie) uitgewerkt in 

concrete routebeschrijving waarmee de in de wijkvisie gepresenteerde doelen kunnen  

worden behaald. Om de visie en de strategie daadwekelijk in acties te vertalen is wederom 

aan de hand van de 4 thema’ s het korte termijn actieplan wijkvisie uitgewerkt.  

                                                            



1.4 Activiteiten 

De Bewonersvereniging heeft in 2021 naast haar bestuurstaken en het opstellen van de 

wijkvisie de volgende activiteiten ondernomen om de collectieve belangen van alle 

Sterrenberg bewoners te behartigen:  

• Met de gemeente Zeist is het in 2020 gestarte kwartaal overleg tussen de 

bewonersvereniging, de wijk wethouder en de wijkmanager in 2021 gecontinueerd. 

Er hebben 4 overleggen plaatsgevonden, waar onderwerpenzijn besproken als: 

verkeersproblematiek, communicatie tussen bewoners en gemeente, lopende 

projecten zoals Bruggebouw, Kjoep, beweegtuin, actieplan wijkvisie, collectieve 

duurzaamheid. 

• Diverse overleggen: Van ‘t  hof Rijnland, Stichting Wegh der Weegen, gemeente 

Soest, Duurzaam Zeist, MeanderOmnium.  

• Verkeersschouw: naar aanleiding van de verkeersschouw mei 2021 is een aantal 

verkeersproblemen aangepakt. Aandachtspunt blijft de verkeerssnelheid in de wijk. 

• Burendag: op 25 september hebben wij tussen 2 Lockdowns op het Orionplein de 

burendag georganiseerd. Het weer zat mee. Naast het gebruikelijk draaiorgel, het 

springkussen, de verstrekking van een ”natje en een droogje” de band in de 

muziektent was de brandweerdemonstratie een trekker.  Ruim 200 Sterrenberg 

bewoners hebben aan de activiteiten deelgenomen. 

• AED : tijdens de burendag is de door Abrona en de Bewonersvereniging beschikbaar 

gestelde de publiek toegankelijke AED officieel in gebruik genomen. 

• Sinterklaas surprise: als alternatief voor de gebruikelijke Sinterklaasviering in de wijk 

heeft de Bewonersvereniging een chocoladeletter met gedicht huis aan hus 

verspreid.  

• In 2021 zijn er naast de ALV (via Teams) 5 bestuursvergaderingen gehouden. Hiervan 

waren er 4 live en 1 via Teams. 

 

1.5 Vooruitblik 2022  

 

Voor het jaar 2022 hebben wij als leidraad het actieplan wijkvisie. Deze actiepunten zijn het 

kompas en de taakstelling aan het bestuur om de in het strategisch plan gestelde doelen 

voor 2022 te realiseren.  

 

 

Bart Wolters, voorzitter Bewonersvereniging Sterrenberg 


